
Tudi sindikat
doživlja svoj
preporod

Upam si trditi, da navkljub razmeroma zakoreni-
njenemu mnenju, da je mesto sindikata nekje na
obrobju družbenega dogajanja, naša organizacija do-
Svlja neke vrste preporod.

Le-ta ai verbalen, ampak vse bolj konkreten. Čeje
za bliinjo preteklost veljala plahost, neodločnost,
prepuščanje stihiji v upanju, bo že kdo namesto nas,
je danes zagotovo dosežen napredek. Besede, stališ-
; ča, zahteve delavcev postajajo glasnejše, jasnejše in
ostrejše. Pa bi nekdo dcjal: seveda, saj zato poskrbi-
jo stavkajoči. Res je, da se v zadnjem času nemalo-
krat delavti poslužujejo tovrstnega izražanja nezado-
voljstva, respaje tudi, da se vmnogih OZD, tudina
zborih delavcev, sejah DS, aa sestankih OO ZS, OO
ZK in mladine pogovarjajo dnigače...
' Piej ko bo dosežena enotnost delavcev v vsej

Jugoslaviji glede nujnosti drugačnega pristopa pri
reševanju hudih ekonomskib težav, prej bomo stopili
na pot ozdravitve...

Ce pa bomo rešitev iskali v medsebojnem obtože-
vanju, iskanju napak pri sosedu itd., pase bo kriza le
poglabljala in nas pahmla v neslutene globine.

To, karje bilo storjenega, je šele začetek pienove
onroma pospravljanja naših podstrešij. Vpraksi mo-
ramo dokazati, da nismo želeli le zapisati mrtve črke,
kijih ni moč oziroma jih ne želimo udejaniti. Vse to
seveda velja tudi za spremembe ustave, posebej v ti-
stem poglavju, ki ureja družbeno ekonomske odno-
se. Ko pa se srečatno s problemom realizacije vprak-
si se nehote človeku postavi vprašanje, včasih poti-
ho, včasih naglas, kdo pa naj to stori.

Nemalokrat je v tem tudi želja, da bi nas vse to
obšlo in bi vse tisto nujno storili drugi. Pa vendarje
med člani naše organizacije še vedno dovolj tistih, ki
navkljub zapletenim družbeno ekonomskim razme-
ram verjamejo, da je iz njih moč iziti kot zmagovalec.
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